

REFERAT – Styremøte 18

TINGPERIODE 2024-2026

Dato: Tirsdag 9. desember 2025

Tid: 20:00-22:10

Sted: Teams

Til stede fra styret: Trine S. Bekken, Inger Lyngfoss, Susanne B. Sandberg, Kjetil Vognild, Espen Hartvigsen,

Til stede fra admin:

Forfall: Trine Høiberget, Thomas K. Jacobsen

Digitale vedtak

Saksnr.	Tema
V-sak 136/24-26	Endring uttak Team Norway – Bugg Senior
V-sak 137/24-26	Bredde ut til klubb Jarlsberg Swingklubb
V-sak 138/24-26	Bredde ut til klubb Namdal Swingklubb
V-sak 139/24-26	Bredde ut til klubb - Sjørdalen Grendalag

Vedtak

Saksnr.	Tema
V-sak 140/24-26	Arrangørsøknad NM 2026
V-sak 143/24-26	Budsjett 2026

Orientering

Saksnr.	Tema
O-sak 141/24-26	Nordisk 2026 – Tidspunkt for nytt arbeidsmøte
O-sak 142/24-26	Timeplan breddesamling 2026
O-sak 143/24-26	Budsjett 2026
O-sak 129/24-26	Oversikt instruktører

Saksnr.	Tema og innhold	Ansvarlig
Åpning	Godkjenning av innkalling, saksliste og møtereferat Innkalling og saksliste godkjent. Enighet i styret om at sak 143/24-26 løftes inn som vedtakssak, da forslag til budsjett er klart. Referat godkjent. Saker til eventuelt: - Representasjonstøy - Møte etter nyttår	
V-sak 136/24-26	Endring uttak Team Norway – Bugg Senior På grunn av feil i uttaket for Bugg Senior har seksjonsstyret tatt ut to par til. Det er da totalt fem par som er tatt ut i Bugg Senior. Vedtak (digitalt + arbeidsmøte Nordisk): Uttaket i Bugg Senior utvides med to par, til fem par totalt.	Susanne
V-sak 137/24-26	Bredde ut til klubb – Jarlsberg Swingklubb Jarlsberg Swingklubb har søkt seksjonen om bredde ut til klubb i BW 21.-22.mars 2026. Susanne kan undervise, sjekker med Arthur om han har mulighet til å bli med. Vedtak (digitalt): Søknad innvilges. Trine B. følger opp med klubb.	Trine B.
V-sak 138/24-26	Bredde ut til klubb Namdal Swingklubb Namdalen Swingklubb har søkt seksjonen om bredde ut til klubb i folkeswing 23. til 25. januar 2026. Dette er en ny klubb, og vi ønsker å foreslå et opplegg med 10 timer kurs (grunnkurs og videregående) + eventuelt en liten instruktørsamling på tre timer lørdag og søndag. Aage og Merete har mulighet til å undervise. Vedtak (digitalt): Bredde ut til klubb innvilges. Vi foreslår opplegg som beskrevet. Trine B. har kontakt med klubb.	Trine B.
V-sak 139/24-26	Bredde ut til klubb - Sjørdalen Grendalag Sjørdalen Grendalag har søkt om bredde ut til klubb i 2026. Den kan ikke innvilges da de ikke er medlemsklubb i ND. Vi oppfordrer til å melde seg inn og viser til medlemsfordeler. Vedtak (digitalt): Søknad avslås.	Susanne
V-sak 140/24-26	Arrangørsøknad NM 2026 Jarlsberg Swingklubb har søkt om å arrangere NM 7.november 2026. Lokasjon er Quality Hotell Tønsberg (Oseberg Kulturhus). Klubben har erfaring med å arrangere konkurranser, og arrangerer blant annet klubbmesterskap hvert år. Vedtak: Søknad innvilges.	Susanne



O-sak 141/24-26	Nordisk 2026 – Tidspunkt for nytt arbeidsmøte Enighet i styret om at vi prøver å få til et arbeidsmøte før jul. Susanne kaller inn. Angående ting som kan bestilles allerede nå: • Inger har sett på pokaler og band i ulike farger (dansere/publikum på Nordisk samt breddesamling). Bestilles uten logo slik at disse kan brukes om igjen/ til flere arrangementer. Sjekk også mulige dommergaver. • T-skjorter. Sjekk med Eirik hvor mange T-skjorter som ble bestilt til Drammen (CREW).	Susanne
O-sak 142/24-26	Timeplan breddesamling 2026 Susanne har startet arbeidet med timeplan, men det er utfordrende da mange har meldt seg på flere stiler. Setter opp et eget møte med Trine B. slik at den kan samkjøres mest mulig med deltakerpåmeldingene.	Susanne
V-sak 143/24-26	Budsjett 2026 Trine B. har utarbeidet et budsjett basert på tallene som vi har fått fra administrasjonen. Styret synes forslaget er godt, og ønsker at det sendes inn til administrasjonen. Fristen er ikke før i januar, men det kan være greit å ha noe tid å gå på. Forslaget ligger tilgjengelig for styret i Teams. Vedtak: Budsjettforslaget sendes til administrasjonen for godkjenning.	Susanne/Trine B.
O-sak 129/24-26	Oversikt instruktører Styret ønsker å utarbeide en oversikt over hvilke instruktører som kan representere seksjonen, og hvilke krav som stilles til disse. Trine B. har startet arbeidet med denne, og satt opp hvilke instruktører vi har i de ulike stilene. Vi kan fylle på etter hvert, og holde denne oppdatert.	Trine H. /Susanne
Eventuelt	Eventuelt • Representasjonstøy. Vi gikk igjennom bestilling av representasjonstøy for styret, samt instruktører. Trine B. sender inn en ny bestilling så snart som mulig. • Jack'n'Jill - Breddesamling. Viktig at denne blir effektiv, og at deltakerne/dommerne får god informasjon om hvilke kriterier det dømmes etter. Espen kan lede showet. • Første møte etter nyttår settes til tirsdag 6. januar 2026. Andre møte gjennomføres under breddesamling.	Trine B. /Susanne